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PROTOKÓŁ 

z LXVI w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                                              

w dniu 26 marca 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 14:54 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

 

Zaproszeni goście : 
p. Magdalena Ogonowska – Kierownik M/G Ośrodka Pomocy Społecznej, 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 14 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad (radna Małgorzata Stępień). 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołał radną Małgorzatę Stępień.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Krzysztof Adamiec odczytał projekt porządku obrad sesji 

(projekt porządku obrad w załączeniu do protokołu). . 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

5. Przyjęcie protokołów z LXIV i LXV sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołów z LXIV i LXV sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pan Jacek Uba – sołtys wsi Mostki : 

chciałbym zgłosić taki problem sołectwie Mostki, już zgłaszałem zresztą. Proszę  o poprawienie 

stanu dróg w sołectwie po okresie zimowym. Drogi na Kaczkę, rogatkę,  Graniczna i zarzecze są                    

w niezbyt dobrym stanie. Bardzo bym prosił może przed świętami jeżeli była by taka możliwość.  

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : 

Rozumiem, że chodzi tutaj o drogi w sołectwie Mostki. Szanowni Państwo jak widzicie                                    

pogoda się poprawia więc te działania związane z poprawą jakości dróg gruntowych                              

zostały już rozpoczęte. Z informacji, które posiadam w dniu dzisiejszym trzy samochody                        

kruszywa zostaną wysypane w sołectwie Mostki, na drogę na Kaczkę i sukcesywnie                        

będziemy naprawiali te odcinki dróg gruntowych w najbliższych dniach. 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pan Krzysztof Adamiec – Przewodniczący RM : 

Panie Burmistrzu czy wiadomo już kto będzie zarządzał, kto będzie odpowiadał za Park? Park już 

ładnieje, a czy właśnie jest ktoś już odpowiedzialny, która jednostka? 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : 

Szanowni Państwo na pewno Gmina Suchedniów nie będzie tworzyła jakiś odrębnych jednostek                     

do tego żeby zarządzać parkiem. Zostaną do tego oddelegowani pracownicy Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. W chwili obecnej analizujemy środki pochodzące z opłat środowiskowych, być może 

z tych środków uda się w najbliższych miesiącach zakupić sprzęt do utrzymania parku 

suchedniowskiego. 

Pani Małgorzata Stępień – radna : 

- na jakim etapie jest przygotowanie do budowy dróg ujętych w budżecie na 2024 rok.                     

Czy mamy zrobione projekty, kosztorysy i pozwolenia? Czy zdążymy przeprowadzić 

przetargi, budowę i rozliczyć projekty w wymaganym okresie,  

- w jakim stopniu jesteśmy przygotowani do sięgnięcia po środki z KPO. 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : 

jeżeli chodzi o te środki które mamy pozyskane na infrastrukturę drogową zostały zlecone                         

do opracowania programy funkcjonalno-użytkowe, które są właśnie w trakcie opracowania i które 

pozwolą na ogłoszenie przetargów w trybie zaprojektuj i wybuduj. Myślę, że tutaj nie ma jakiegoś 

zagrożenia żebyśmy w tym terminie się nie zmieścili. Natomiast jeżeli chodzi o środki z KPO                    

to chyba warto by sprecyzować w jakim zakresie, w jakim polu bo to jest naprawdę wiele dziedzin 
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życia naszego społecznego. Na pewno jesteśmy przygotowani do sięgnięcia na przebudowę 

oczyszczalni ścieków ponieważ takie środki w KPO są. Mamy opracowaną dokumentację 

projektową. Natomiast co do reszty to po prostu ami Państwo wiecie, że inwestycje realizujemy 

sukcesywnie, zgodnie z naszymi możliwościami finansowymi ,budżetowymi. Wydaje mi się, że to 

już powinna nowa Rada Miejska zdecydować o tym jakie nowe inwestycje będą realizowane.                   

Na pewno mamy opracowane projekty strategii miast północy, jest projekt strategii Związku Gmin 

Gór Świętokrzyskich gdzie mamy zapisany szereg inwestycji. Natomiast jaka będzie kolejność 

realizacji to już będzie kwestia decyzji Rady Miejskiej.  

Pani Małgorzata Stępień – radna : 

czy chociaż w przybliżeniu jesteśmy w stanie określić kiedy będzie gotowy u nas plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : 

Ja myślę, że na ten temat to w odpowiednim tutaj w punkcie, który mamy dzisiaj w porządku 

obrad będziemy o tym szerzej dyskutowali. 

Pan Arkadiusz Pająk – radny : 

chciałbym się odnieść w takiej sprawie. W ostatnim czasie na terenie naszej gminy do użytku 

została oddana duża inwestycja warta prawie 7 milionów złotych.  Chodzi mi o inwestycje o nazwie 

“kanalizacja ulicy Langiewicza, Słonecznej, Źródłowej i Przechodniej. W imieniu własnym jak 

 i mieszkańców wymienionych ulic chciałbym bardzo podziękować za dokończenie tej inwestycji 

Panom Burmistrzom, kolegom i koleżanką z Rady za za podjęcie uchwały odnośnie możliwości 

realizacji tego przedsięwzięcia, jak również pracownikom Urzędu Miasta i Gminy, Pani Skarbnik 

Pani Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Infrastruktury i Ochrony Środowiska. 

Szanowni Państwo ta inwestycja ogólnie była planowana w pasie drogowym. Pas drogowy to jest 

droga plus chodnik. Oczywiście drogi nie ruszaliśmy tylko większość przechodziła albo 

chodnikiem albo obok chodnika. Były również takie miejsca gdzie ze względu na to, że przychodzi 

tam też woda, gaz nie było takiej możliwości, inwestycja musiała być prowadzona przez działki 

prywatne. Z tego miejsca chciałbym podziękować mieszkańcom ulicy Langiewicza ponieważ żeby 

zrealizować tą inwestycję musiała być zgoda od mieszkańców na wejście na działkę, przekopanie 

tej działki. Powiem szczerze, że w zasadzie wszyscy mieszkańcy odnieśli się bardzo dobrze do tej 

inwestycji, nie było problem z uzyskaniem zgód. Dlatego bardzo mieszkańcom dziękuję za takie 

podejście bardzo pozytywne. W obecnej chwili już niektórzy mieszkańcy nawet się podłączyli, 

niektórzy się podłączają. ja od siebie Zapraszam wszystkich mieszkańców tych wymienionych 

przeze mnie ulic dopodłączania się, do składania wniosków do ZGK. 

Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza : 

dostałem takiego sms-a przed chwilą, którego pozwolę sobie przeczytać. Szanowni Burmistrzowie, 

Panie i Panowie radni. W związku z nieprzewidzianym a pilnym wyjazdem nie mogę wziąć  

udziału w dzisiejszej sesji. Dlatego też proszę przyjąć tą drogą serdeczne podziękowania                            



7 
 

za wieloletnią współpracę dla dobra mieszkańców naszego miasta i gminy. Dziękuję za współpracę 

życzę dobrego zdrowia radości i satysfakcji spełnionych funkcji. Kandydującym do Rady Miejskiej 

życzę powodzenia i zaufania społecznego serdecznie wszystkich pozdrawiam i jeszcze raz 

przepraszam,JerzyŻmijewski. 

 

Pani Anna Salwa – radna : 

w imieniu wszystkich członków Rady Miejskiej dziękujemy również naszemu                    

przedstawicielowi w Powiecie Panu Jerzemu Żmijewskiemu za dobrą współpracę, za to                              

że interesował się w takim stopniu w jakim chciał się interesować sprawami naszej miejscowości                     

i życzymy powodzenia zbliżających się wyborach. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk–Mazurek – radna : 

nie wiem czy przyszedł już czas na podsumowanie ale ja też mam w sumie za co dziękować. 

Ponieważ jest już zakończona kanalizacja na ulicy Żeromskiego i też była bardzo                                    

długo wyczekiwana, parę lat mieszkańcy na nią czekali, ja również ze swojej strony                                        

i ze strony mieszkańców bardzo dziękuję za tą inwestycję. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Niniejszy punkt został zrealizowany w punkcie poprzednim porządku obrad, dyskusji                               

nie odnotowano. 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza i Urzędu Miasta i Gminy                                           

w Suchedniowie za okres od 27 lutego 2024 r. do 26 marca 2024 r. przedstawił Pan Cezary 

Błach – Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu).  

10. Sprawozdanie z działalności M/G Ośrodka Pomocy Społecznej w Suchedniowie za rok 

2023. 

10.a. prezentacja tematu przez Kierownika jednostki, 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Magdalena Marzec – Kierownik jednostki (Sprawozdanie                        

w załączeniu do protokołu).  

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma – Przewodniczący 

Komisji. 

10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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10.d. przyjęcie Sprawozdania z działalności M/G Ośrodka Pomocy Społecznej w Suchedniowie                               

za rok 2023. 

 

głosowanie przyjęcie Sprawozdania z działalności M/G Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Suchedniowie za rok 2023. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 
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10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

11.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji.  

11.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 
samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej 
na lata 2025 i 2026. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

Uchwała Nr 419/LXVI/2024 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  
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12. Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących 

w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach oraz 

zabezpieczeniu obszaru chronionego. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG (projekt uchwały                                

w załączeniu do protokołu).  

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak – 

Przewodnicząca Komisji.  

12.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma – Przewodniczący 

Komisji.  

12.d. dyskusja, 

Pan Krzysztof Adamiec – Przewodniczący RM : 

Panie Burmistrzu nie wiem czy nie za mała jest ta stawka 25 zł bo orientowałem się po innych 

gminach sąsiednich i mają po 30 zł za godzinę, nasi strażacy wiemy o tym, że są najlepsi                               

w Powiecie i może warto by docenić ich bardziej. 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : 

Szanowni Państwo, analizowaliśmy też te stawki w gminach sąsiednich i oczywiście jest taki 

przypadek, że tastawka wynosi 30 zł, ale są też  takie samorządy gdzie w większości są takie stawki 

jak my proponujemy. Biorąc pod uwagę wysokość tej stawki analizowaliśmy skutki finansowe 

jakie może to przynieść dla dla budżetu naszej gminy i dlatego też propozycja jest taka a nie inna. 

12.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach 

oraz zabezpieczeniu obszaru chronionego. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach oraz 
zabezpieczeniu obszaru chronionego. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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Uchwała Nr 420/LXVI/2024 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach, ćwiczeniach 

oraz zabezpieczeniu obszaru chronionego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2024 roku. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

13.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji.  

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2024 

roku. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Suchedniów w 2024 roku. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

Uchwała Nr 421/LXVI/2024 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2024 

roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Suchedniów. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  
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14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji.  

14.c. dyskusja, 

Pani Małgorzata Stępień – radna : 

Jak długo będzie trwało przygotowywanie tego planu ? 

Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza : 

jak długo potrwa? To będzie zamówienie publiczne, czyli w tej chwili po podjęciu uchwały                                                                    

o  przystąpieniu do planu miejscowego ogłosimy o tym, że taka uchwała została podjęta.                      

Procedura jest określona w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Wyznaczymy termin na składanie wniosków od mieszkańców. W czasie kiedy te wnioski będą 

spływać będziemy musieli ogłosić przetarg, wybrać w drodze zamówienia publicznego osobę, która 

ma odpowiednie uprawnienia do tego żeby taki plan miejscowy opracować. Myślę, że to                     

będzie zespół cały bo to kilka osób na pewno będzie opracowywać taki plan miejscowy,                      

ogólny plan. Myślę, że do końca 2025 roku taki plan uda się opracować. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Suchedniów. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 
ogólnego Gminy Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

Uchwała Nr 422/LXVI/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

15. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenie regulaminu określającego zasady handlu. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

15.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji.  

15.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki                    

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenie regulaminu określającego zasady 

handlu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia 
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 
uchwalenie regulaminu określającego zasady handlu. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 
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10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

Uchwała Nr 423/LXVI/2024 w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki                    

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenie regulaminu określającego zasady 

handlu stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przejazdu i przechodu na nieruchomościach stanowiących własność Skarbu Państwa, których 

Gmina Suchedniów jest użytkownikiem wieczystym. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

16.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac – Przewodniczący 

Komisji.  

16.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

16.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przejazdu i przechodu na nieruchomościach stanowiących własność Skarbu Państwa, których 

Gmina Suchedniów jest użytkownikiem wieczystym. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
odpłatnej służebności przejazdu i przechodu na nieruchomościach 
stanowiących własność Skarbu Państwa, których Gmina Suchedniów jest 
użytkownikiem wieczystym. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 marca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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Uchwała Nr 424/LXVI/2024 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności przejazdu i przechodu na nieruchomościach stanowiących własność Skarbu 

Państwa, których Gmina Suchedniów jest użytkownikiem wieczystym stanowi załącznik                        

do niniejszego protokołu.  

 

 

17. Sprawy różne. 

Pan Cezary Błach – Burmistrz MiG : 

Szanowni Państwo, zbliżamy się do do końca kadencji, ja już nie będę dłużej kandydował                           

na stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów. Chciałbym Państwa zaprosić na takie 

podsumowanie prawie 10 lat mojej pracy na rzecz Naszych mieszkańców. Zapraszam wszystkich 

do  SOK Kuźnica 4 kwietnia br. o godzinie 17:00. Wszystkich chętnych, którzy chcieliby w tym 

wydarzeniu uczestniczyć bardzo serdecznie zapraszam. 

18. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady LXVI-ej                     

w kadencji Sesji Rady Miejskiej. 

 

    Protokołował                                      Sekretarz obrad                                       Przewodniczący 

                                                                                                                                 Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                             Małgorzata Stępień                                 Krzysztof Adamiec 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 
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